
      Protokół Nr XXVII/12

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 22 czerwca 2012 roku

Otwarcie obrad – godz. 1513

Zamknięcie obrad – godz. 1724

Ad. 1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka. 

Ad. 4

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej 
z dnia 30 maja 2012 roku. Przewodniczący zaproponował jego przyjęcie bez 
odczytywania.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego 
przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

 Przewodniczący RM –  zapytał czy są uwagi i propozycje do proponowanego 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad:
1. do pkt. 5 dodać pkt. 5a – w sprawie wręczenia nagród za wybitne osiągnięcia 

uczniów z Gminy Radków - dodał, że zaszły zmiany w planach i programach 
oraz nowe potrzeby i propozycje dotyczące kultury

2. DRUKU Nr 4, tj; projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budżecie gminy Radków na 2012 rok – dodał, że gmina realizuje równolegle 
kilkanaście  zadań  inwestycyjnych,  które  wymagają  dużo  wysiłku  oraz 
dysponowania  właściwie  środkami i  zabezpieczenia luk,  które powstają  w 
wyniku  rozstrzygnięć  przetargowych.  Pani  Skarbnik  uzasadni  projekt 
uchwały. 



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem zmian zgłoszonych przez Burmistrza.
 
Głosowało 15 radnych:  za –15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad.5a

L.  Jagódka  –  kierownik  referatu  OKiS  przedstawiła  uczniów  szkół  oraz  ich 
osiągnięcia z terenu Gminy Radków.

Burmistrz  –  podziękował  Pani  Małgorzacie  Wierbiłowicz  –  nauczycielce  Zespołu 
Szkół  w  Radkowie  oraz  wszystkim  nauczycielom  i  pedagogom  za  dzisiejsze 
spotkanie, które jest najważniejszym i najmocniejszym wyróżnieniem dla wszystkich 
obecnych.  Burmistrz  i  Przewodniczący  RM  wręczyli  pamiątkowe  dyplomy  oraz 
książki za szczególne osiągniecia dla uczniów z Gminy Radków. 
 
M. Wierbiłowicz – odczytała wiersz i podziękowała Burmistrzowi za wyróżnienie.

B. Sobczyńska – dyr.  Zespołu Szkół  z oddz. Integracyjnymi  w Ścinawce Średniej 
podziękowała  w  imieniu  wszystkich  uczniów za  wyróżnienia,  przedstawiła  ucznia 
wybitnego matematyka Seweryna Sołtysa ze Ścinawki Średniej,  który zakwalifikował 
się do Programu prowadzonego przez Bank Gospodarki Żywnościowej.

Uczniowie z terenu Gminy Radków wręczyli  Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
kwiaty.

O godz.1546 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz.1558 Przewodniczący wznowił obrady sesji.

Ad. 6

DRUK NR 1 w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Radków 

Przewodniczący  RM  –  poprosił  przedstawiciela  Regioplanu  z  Wrocławia  o 
uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały. 

Sylwia  Wróbel  –  przedstawiciel  Regioplanu  –  wyjaśniła,  że  celem  opracowania 
uchwał było przygotowanie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 
dla Tłumaczowa i części Ścinawki Górnej pod tereny rekreacji i sportu, co udało się 
tylko  w  części  ponieważ  Ministerstwo  nie  udzieliło  zgody  na  etapie  opracowania 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  przeznaczenia  gruntów 
rolnych  na  inne  cele  niż  cele  rolnicze.  Istnieje  ustawowy  obowiązek  zgodności 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ze Studium uwarunkowań i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego.  Obydwa  dokumenty  przeszły  całą 
procedurę i były dwukrotnie wyłożone do publicznego wglądu. Mieszkańcy zapoznali  
się z dokumentami a uwagi złożone przez mieszkańców zostały uwzględnione.

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.



S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:  za – 15   przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

DRUK NR 2 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru Tłumaczów i Ścinawka Górna 

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy jednym głosie wstrzymującym.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia Programu zdrowotnego w zakresie profilaktyki 
zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6,11,16,18 w Gminie 
Radków na lata 2012-2013  

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz –  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały.
R. Markowicz – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2012 
rok 

Przewodniczący RM – poprosił  Skarbnika Gminy o uzasadnienie przedmiotowego 
projektu uchwały.

Skarbnik Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15       przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 6 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 30 maja 2012 roku do 
21 czerwca 2012 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Cz. Jarzyńska – zapytała czy został rozstrzygnięty przetarg na budynek po szpitalu w 
Radkowie.

Burmistrz – poinformował, że wpłynęła jedna oferta i na dzień dzisiejszy zwycięzcą 
okazała się spółka z o.o. OZBUD z Wrocławia. Jeżeli nic się nie zmieni właścicielem 
nieruchomości w sprawach formalno – prawnych zostanie spółka prawa handlowego 
OZBUD. 

J. Gorczycki – zapytał czy będzie podpisana umowa z  firmą TAURON. 

Burmistrz  -  firma  TAURON  przedstawiła  koncepcje  podpisania  porozumienia  w 
zakresie przyjęcia konserwacji i obsługi oświetlenia na terenie Gminy Radków. Po 
kalkulacjach okazało się, że dla gminy przedstawiona oferta nie jest atrakcyjna, bo 
koszty  wzrosły  znacząco  około  20  –  25%.  W  wyniku  negocjacji  został  ustalony 
poziom  wzajemnej  współpracy  z  TAURONEM  a  jednocześnie  trwały  ustalenia 
związane z tworzeniem grupy zakupowej. Ostatecznie została przyjęta wersja grupy 
zakupowej do której przystąpiło około 40 gmin. Zostały złożone wszystkie materiały 
do  grupy  zakupowej  i  odbędzie  się  przetarg  na  zakup  energii  elektrycznej  na 
potrzeby gminy  i  jednostek  budżetowych.  Rozstrzygnięcie  przetargowe  na  grupie 
zakupowej otworzy dalsze dyskusje z TAURONEM w zakresie wymiany, konserwacji 
i obsługi lamp i słupów. 

Ad. 10 

S. Hajłasz – zapytał  co dzieje się z samochodem, który sprzedał Pana Pawłowski  
dyrektorowi Pawłowskiemu z naruszeniem zasad etyki, który stoi w pokrzywach oraz 
z jakich pieniędzy została wypłacona kwota 7.800,00 zł Pani Wilk za nieprawidłowe 



wypowiedzenie  warunków  pracy  i  płacy  przez  dyr.  Pawłowskiego.  Jeżeli  kwota 
została  wypłacona  z  dotacji  lub  z  pieniędzy pozyskanych  ze  sprzedaży  usług  to 
radny nie godzi się na to.

Burmistrz – o samochodzie w pokrzywach nic nie wie a dyrektor instytucji kultury nie 
jest  zobligowany  do  informowania  Burmistrzowi  o  rozstrzygnięciach  kadrowych. 
Burmistrz zleci o szczegółowe zbadanie sprawy i udzieli odpowiedzi na piśmie.

J. Gorczycki – odczytał  pismo lokatorów budynków nr 25 i 25a w Tłumaczowie w 
sprawie aneksów do umów najmu wystawionych przez GZUP Radków dotyczących 
rozliczenia opłat za ogrzewanie. Radny poprosił Burmistrza o zablokowanie terminu 
płatności wystawionych faktur do czasu wyjaśnienia, który upływa 30 czerwca.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  sprawa  jest  znana  i  badana  ale  wymaga  szczegółowej 
analizy. Po szczegółowym zbadaniu sprawy Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. 

J. Gorczycki – odczytał § 8 regulaminu o zmianie wysokości opłat za dostawę ciepła. 
 
Ad. 11

Nie złożono.

Ad. 12

B.  Siemczonek  –  radna  powiatowa  -  poinformowała  o  nowo  powstałym 
oddziale opieki Paliatywno - Hospicyjnej  w SCM w Polanicy Zdrój, którego 
została  koordynatorem.  Podziękowała  Burmistrzowi  za  pomoc  w  szukaniu 
sponsorów.

Ad. 13

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXVII sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie.

   Protokołowała: Przewodniczący
 Lucyna Połowczuk   Rady Miejskiej w Radkowie

           Bogumił Kuczyński
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